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      Аннотация

    
        
          Во введении обосновывается актуальность темы дипломного проекта, ставится цель и раскрываются основные задачи дипломного проектирования, обозначается объект и предмет исследования. В главе 1 анализируются организационно-экономические характеристики предприятия ООО «Спектр».  Проведен анализ формирования финансовых ресурсов предприятия.        В главе 2 освещены теоретические основы антикризисной стратегии управления.        Глава 3 посвящена разработке мероприятий по улучшению финансового состояния предприятия в условиях кризиса, дана оценка экономической выгодности разработанных мероприятий. В заключении делается вывод о том, в какой мере достигнуты цели дипломного задания.
        

        
          The introduction substantiates the relevance of the theme of the graduation project, the goal is, and reveals the basic problem of graduate design, denoted the object and subject of study. Chapter 1 examines the organizational and economic characteristics of the enterprise LLC "Spectrum". The analysis of the formation of financial resources of the enterprise. Chapter 2 highlights the theoretical foundations of the anti-crisis management strategy. Chapter 3 is devoted to the development of measures to improve the financial condition of the company in times of crisis, an assessment of the economic profitability of the developed activities. In conclusion, it is concluded that the extent to which the objectives of the graduation assignment.
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